
 

 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2017-10-15 
19.00-21.30  
Hammarhallen 

 
Närvarande: Peter Albinsson (P03/04), Katarina Hampusson (P05/06), Roland Johansson 
(F02/04), Alva Granqvist och Alvina Mukkala (spelarråd damlag), Johan Frohm och Fredrik 
Zemren (spelarråd herrlag), Rickard Nilsson (F05/06), Maria Zackrisson (F07/08), Veronica 
Abrahamsson (P02) 
Sektionen: Stina Thysell Persson, Tommy Larsson, Christer Engman, Katarina Eriksson 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  Läste igenom föregående protokoll och godkände det.  

 
 

Presentation av sektionen 
och alla lag 

Alla presenterade sig. 
Herrlaget: Det ser bra ut, vi är minst 20 st. Kom 
många när fotbollen slutade. Skönt om vi kan få in 
någon som kan ta fys, ta hand om skador etc vid 
matcher.  
Damlaget: Just nu känns det inte som att vi är 
jättemånga, för vi fick ställa in gårdagens match. Men 
det var mycket sjukdom.  
F02/04: tunn trupp, innebär ju också att vi blir lite 
föräldrar som ska jobba, 
Herr utv: många spelare, typ 19-21 st, många gamla 
som har kommit tillbaka. Tränar extra med herrlaget 
P02: De är ganska få, ca 9-10 st, de ska spela sin 
första match på lördag. Lånar in från P03/04 
P03/04: ca 15 st, ser lovande ut. Stabilt gäng 
P05/06: ca 15 st, tryggt och stabilt 
F05/06: samma gäng som i fjol,  
F07/08; ganska många, ca 17-18 st,  

 

Syftet med 
föräldrarepresentanter 

Det är ju meningen att ni ska kunna lyfta saker med 
oss så att vi kan hjälpa till i de olika lagen. Även en 
länk ut till de andra föräldrarna eller spelarna.  
Om vi behöver slå ihop lag till nästa säsong så har 
man hunnit träffa varandra och lyfta sådana frågor. 
Berätta gärna för oss i sektionen vad ni vill att vi ska 
göra. 

 

Målvaktsträningar och 
gästträningar 

Första målvaktsträningen för säsongen var/är ikväll. 
Bra att se till att någon ledare från varje lag finns 
med, för att ta med sig övningar etc till träningarna. 
Redan nästa vecka har vi gästträning med Mattias 

 

 
 



 

Bergsdorf (innebandyförbundet) - tisdag 24/10 kl. 
17.30-19.00 med P02 i Hammarhallen (övningar för 
de äldre lagen) och onsdag 25/10 träning med F05/06 
kl. 17.30 - 18.30 i Vännäsby (övningar för de yngre 
lagen) 

Utvärdering av uppstart 
nya lag P och F födda -10 

Stor eloge till alla som jobbade från de olika lagen. 
Men med tanke på att det var ca 24-30 barn, så 
behöver man vara fler än 3-4 st som jobbar på 
uppstartsdagarna. 
Det lag som håller i det, kan sälja kaffe dessa dagar. 
Det är många föräldrar som följer med och tittar.  

 

Utvärdering av mixcup Mycket barn, 62 barn på fm, och ca 30-40 barn på 
em. Positiv dag med mycket innebandy. Men det 
behöver vara fler från det arrangerade laget på fm, 
blev lite rörigt. Men ändå ett positivt kaos  

 

Kommande arbeten: 
bingo, bingolotter, 
vännäshäften mm 

3 bingotillfällen: det första har damerna, 27/10 det 
andra herrarna  10/11 och det tredje herrar utv 24/11 
Bingolotter till uppesittarkvällen; minst 2 per spelare 
ska säljas. Om man säljer mer går förtjänsten till 
laget.  
Men de nystartade lagen behöver inte sälja, om de 
inte vill. 
Vännäshäftena kommer ju också snart 
Noliastäd varannat år, alltså inget nästa år 
Men vi behöver hitta något jobb som ger oss pengar, 
istället för Vännäsdagarna. 
Herr, dam och herr utv har även inventering på 
konsum och ica varje år 
De äldsta lagen har även uppstart och mixcup, och 
cup för de nystartade lagen (ev i mars) 

 

Sekretariat och 
rapportering vid matcher 

Det finns lathund till hur klockan fungerar. 
Vi kommer att köpa in en padda så att seniorlagen 
kan direktrapportera vid matcherna. 
Roligt om man törs använda mikrofonen och tex säga 
namnen på alla spelare. Även roligt om musik spelas 
i pausen. 

 

Sponsoravtal 
 

Herr och damlag behöver få in sponsorpengar. Tex 
sälja sargreklam. Lagkassan får en del och sektionen 
en del. Även att kunna få in sponsorpengar på kläder 
etc. Stina visar avtalet som ev kommer att gälla. 
Vi kollar upp vad som gäller på laget.se och de 
sponsorer vi har där.  
När vi bygger sarg är det viktigt att sargreklamen 
hamnar på bortre sidan så att alla kan se reklamen. 

 
 
 
 
Sektionen 

Kläder, nytt avtal med 
NIKE 

De äldsta lagen måste ha Nikekläder. De yngre lagen 
kan fortsätta med Puma tills de behöver byta. 
Tränarna till representationslagen måste också ha 
nikekläder. 

 

 
 



 

Vi byter ut ledarkläder allt eftersom vi har råd. Vi 
kan inte byta ut alla kläder i år. 
Alla måste skriva på ett papper och lösa ut sin 
matchtröja, och om man sedan inte lämnar tillbaka 
den kostar det 400;- 

Datum för träffar och ev 
datum för innebandygala 

Innebandygalan: ska vi fortsätta? En trevlig tradition, 
vi tycker att vi fortsätter.  
Vi funderar på att ha det lördag 24/3, kl. 17.00 - 
19.30, vi ska bara kolla att festplatsen är ledig den 
dagen. 
Bra om vi äter nästan på en gång. 
 
19/11 sektionsmöte kl. 19.00 på Hammar,  
10/12 sektionsmöte kl. 19.00 på Hammar m. 
föräldrarepresentanter och spelarråd. 

Sektionen 
bokar 
festplatsen 

Övriga frågor från 
föräldrarepresentanter 
och spelarråd 

Glasögon upp tom 15 års ålder, i år F02 och P02, 
krävs både på träning och match. Vi i föreningen 
köper inte in glasögon för att lägga det i de olika 
lagens väskor.  
 
Hemsidorna; be ledarna uppdatera hemsidorna Se till 
att det händer saker på hemsidorna, så är det lättare 
att fixa sponsorer etc. Viktigt också att alla kan läsa 
när det är match. 
 
Domarkvitton: jätteviktigt att det står vilket lag det är 
som har spelat match - skriv in det på domarkvittot 
Viktigt att det inte bara står Pantamera div 14, utan 
även vilket lag det är. Om domarna vill ha pengar 
insatta på sitt konto, är det viktigt att ni väldigt snabbt 
lämnar kvittot på kansliet, det går även bra att lämna 
det i brevlådan. Om domarna vill ha kontanter, får ni 
själva lägga ut från eran lagkassa och sedan hämta ut 
pengar på kansliet och lägga tillbaka i lagkassan. 
 
Cup: Vi i sektionen betalar anmälningsavgiften till en 
cup.  

 

Medlems och 
träningsavgift 

Jätteviktigt att alla betalar. Det ger sektionen pengar, 
men det är även så att man behöver vara medlem för 
att försäkringar ska gälla. 
Vi licenserar ingen spelare som inte är medlem och 
inte betalat träningsavgiften 

 

Budgetarbete Vi har ingen aning om hur ekonomin ser ut just nu, 
alltså hur utfallet är.  
Vi börjar med att fundera över utgifter under våren. 
Vi funderar på vilka lag vi kommer att ha nästa höst. 
Men vi vill se utfallet för denna höst innan vi lägger 
den budgeten. 
Vi funderar på vilka inkomster vi ska ha nästa år. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

 

Tommy kollar om vi kan få något annat jobb på Nolia 
nästa år, tex skogsmässan 

 
Tommy 

Nya sektionsmedlemmar Vi har tillfrågat en, har en ide om en annan. Vi skulle 
behöva få in minst 2 personer till i sektionen. 
Vi kommer även att fråga Jesper Sydlen en gång till. 

 

Ansökan om pengar från 
stiftelse och allmänna 
arvsfonden 

Söka pengar till innebandygalan och arrangemang där 
tjejer och killar möts i blandade åldrar, tex mixcup 
Vi söker från Östen Berglunds fonden 

 
Katarina och 
Stina 

Info från huvudstyrelsen 
  

Vi jobbar med det stora dokumentet. Vi pratar om att 
det i vissa lag kan behövas ett förväntansdokument på 
föräldrar - och det finns med i det stora dokumentet 

 

Övriga frågor 
 

Vi diskuterar återigen uppstart och mixcup och att vi 
nog var lite för få som jobbade på de olika passen. 

 

 
Noterats av: Katarina Eriksson 
      

 
 


